
Ungdomskommitté 161004

Närvarande:

Cathrine Team 04

IréneTeam dam u-lag (lämnade)

Lars Team 06 

Anna Team 09

Carina Augustsson, styrelsen (lämnade)

Jon Olsen Team 08

Urban Hedlund (a-pojk)

lag som inte är representerade: Team 03, Team T5, Team 07

1. Föregående protokoll uppföljning
a. Beting: Två slutdatum finns för toapapper
b. Newbody: Något har varit strul med inloggning, verkar fungera nu
c. Restaurangchanse: Inget nytt
d. Det finns lag som har mycket friköp.
e. Vi tar reda på hur vanligt det är med friköp till nästa möte.

2. Dokument för redigering inklusive Välkommen till FaluIF, dokumenten 
användes inte vid T09s föräldramöte men rollerna verkar ha fyllts.

3. Fråga finns väckt om det ska tas fram blad likt flicklagets även för ungd, 
jun, sen och cuper. Frågan ska vidare till Marknad, Urban.

4. Betingsdokument, förtydliga inbetalningsdatum redan i årets dokument 
eller som nyhet. Ta hjälp av Magnell - Catrine

5. Skridskoskolan, ungdom behöver nog ta större aktiv roll. UK bemannar 
extra.

6. Fakturering av alla avgifter? Administration i hela FaluIF.
7. Det blir Höstlovshockey, engagemang från UK oklart men sannolikt litet
8. Ska de som slutat ringas upp och frågas om varför de slutar

a. UK är positivia
b. En instruktion om vad man ska tala om
c. Styrelsen får uppdraget att ta fram instruktion och fördela samtal

 Tillagt: Styrelsen återkommer i 
frågan

9. Information från styrelsen: Ica Maxi har reklamkontakt – de vill ha en 
ungdomscup

10.Flick vill ha UK på möte på torsdag, representation från UK – Urban ordnar 
någon som går 1900

11.Information från styrelsen
a. Conny Tillman är Sportchef för ungdom
b. Alla tränare ska erbjudas en målvaktstränarutbildning



c. Hans Ersson har varit på referensgruppen Dalahockeyn, har 
föreslagit poolspel till U12 på helplan med rena åldersgrupper men 
spela både lördag och söndag.

d. Distriktsmöte planeras hållas till vår
12.Beting 09: Information har inte gått ut till laget, hur ska man få ut 

information till nybildade lag. 
a. Det bör till någon form av manual för nybildade lags medlemmar
b. Information vid första träningen.
c. UK skriver på en sådan - vi samlar idéer i dokumentet Välkommen 

till FaluIF på Dropbox.
13.UK tycker att man bör lyfta till styrelsen om inte höstlovshockeyn(och 

sportlovshockeyn) är korrekt prissatt. Den kan upplevas som dyr.  
Tillagt: Kostnaderna är i stort sätt självkostnadspris och kan inte 
sänkas

14.Träningsdagar för de som inte kan komma på träningar på vardagar. En 
extra hockeyträning för de som behöver extra tid eller vill mer. Bör vara en
fråga för sportkommittén.

Tillagt: Frågan kommer tas upp på tränarmöte av Hans
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